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Høringsuttalelse om endringer av barnehageloven 
 
Fra statlige øremerkede driftstilskudd til kommunal rammefinansiering 
Tørkopp barnehage AS er imot at statlige øremerkede driftstilskudd blir innlemmet i 
kommunenes rammefinansiering.  
Fordi: 

• Det er, pr. dags dato, ikke reell økonomisk likebehandling av barn i kommunale og 
ikke-kommunale barnehager. 

• 30 % av de ikke-kommunale barnehagene går med underskudd.  
     ( Kilde: Kunnskapsdepartementet) 
• Prisen skal ytterligere ned, og tidligere erfaring viser at dette øker etterspørselen. 
• Det er ikke full barnehagedekning etter intensjonen. 
• Endringer i bosetningen og prognoser for barnetall vanskeliggjør full dekning. 
• Kvaliteten er under press i alle barnehager. 

 
Med rammefinansiering kan vi få like mange modeller som det finnes kommuner. Dette vil 
gjøre det mindre forutsigbart for private aktører.  
Vi mener at det øremerkede driftstilskuddet må lovfestes, for å gi ikke-kommunale 
barnehager forutsigbare driftsvilkår. 
 
Tilskudd fra kommunen til ikke kommunale barnehager 
Tørkopp barnehage AS mener at kommunene må ha felles retningslinjer når gjelder utregning 
støtte til barnehager. Kommunen sitter både som eier og myndighet, og det er viktig at private 
og offentlige aktører gis de samme mulighetene. 
 
Når det gjelder finansieringsordning av ikke-kommunale barnehager, mener vi at kommunen 
skal sikre likeverdig økonomisk behandling uavhengig av hvem som eier barnehagen. 
Systemet må være forutsigbart og etterprøvbart.  
Vi mener at med full økonomisk likebehandling, må kommunens tilskudd tilsvare 100 % av 
det kommunen bruker på egne barn i barnehage. Det må være mulig for ikke–kommunale 
barnehager å få innsikt i kommunens beregningsgrunnlag. Det er også viktig at tilskuddet 
sikrer det mangfoldet av barnehager som finnes i dag. 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
 
Hege Evensen 
Daglig leder 


